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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 5. december 2010 
stillet følgende spørgsmål nr. 100 (Alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 100:
”Vil ministeren i forlængelse af besvarelse af FLF alm. del - samrådsspm. O-Q 
om forholdene i de danske svinestalde den 1. december 2010 oplyse, hvor 
mange besætninger der anvender flokmedicinering, herunder hvor mange 
dyrlæger der har ordineret denne antibiotika?”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der oplyser følgende:

”Fødevarestyrelsen har foretaget et udtræk fra DTU’s medicindatabase, Vetstat over 
forbruget af medicin til flokmedicinering (vand- og fodermedicin) for perioden fra den 
1. oktober 2009 til og med 30. september 2010.

På baggrund heraf kan oplyses, at 5.786 svinebesætninger en eller flere gange i perioden
har fået ordineret flokmedicin (defineret som vand- eller fodermedicin). Det kan 
endvidere oplyses, at 463 dyrlæger i perioden har ordineret flokbehandling (defineret 
som vand- eller fodermedicin).”
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